
 

 

 

     

 

Αθήνα, 04 Ιουλίου 2022 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

 

Προς: τoν Υπουργό Ναυτιλίας και Νησιωτικής Πολιτικής 

τον Υπουργό Οικονομικών 

τον Υπουργό Ανάπτυξης και Επενδύσεων 

 

Θέμα: Υπέρογκες αυξήσεις στα εισιτήρια των φέρρυ μποτ του πορθμείου Πέραμα – 

Σαλαμίνας  

 

Αντιμέτωποι με τις υπέρογκες αυξήσεις στις τιμές των εισιτηρίων των φέρρυ μποτ του 

πορθμείου Πέραμα-Σαλαμίνας βρέθηκαν οι επιβάτες την 1η Ιουλίου καθώς είδαν τις τιμές 

να τροποποιούνται προς τα πάνω σε κυμαινόμενο ποσοστό αύξησης που ξεπέρασε το 7% 

φτάνοντας, σύμφωνα με τις δημοσιευμένες από την Κοινοπραξία Ε/Γ – Ο/Γ ΣΑΛΑΜΙΝΟΣ 

τιμές εισιτηρίων: 

Για πεζούς το 1,20€ (από 1,10€) 

Για ΙΧ έως 4,25 το 6,15€ (από 5,70€) 

Για ΙΧ άνω των 4,25 το 7,20€ (από 6,60€) 

Για μηχανή έως 250cc το 1,70€ (από 1,60€) 

Για μηχανή άνω των 250cc το 2,15€ (από 2,00€) 

Καθημερινά χρησιμοποιούν τα φέρρυ μποτ Πέραμα-Σαλαμίνα χιλιάδες επιβάτες για τη με-

τακίνησή τους γι’ αυτό και είναι σίγουρο πως οι αυξήσεις θα επιβαρύνουν βραχυπρόθεσμα 

αλλά και μακροπρόθεσμα σημαντικά τους ατομικούς και οικογενειακούς προϋπολογι-

σμούς των συμπολιτών μας.  

Ταυτόχρονα, το γεγονός πως οι πλοιοκτήτες υποστηρίζουν ως αιτία αύξησης των τιμών 

την αύξηση στα ναυτιλιακά καύσιμα που έχουν αγγίξει ήδη το 168% και θα συνεχίσουν να 

ανεβαίνουν, καθιστά σαφές πως δεν είναι η μοναδική αύξηση αυτή που είδαμε πριν λίγες 

μέρες. 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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Κατόπιν των παραπάνω,  

Ερωτώνται οι κ.κ Υπουργοί:  

 

1. Ποιες άμεσες πρωτοβουλίες αντιμετώπισης των φαινομένων της μεγάλης 

αύξησης των εισιτηρίων των φέρρυ μποτ του πορθμείου Πέραμα-Σαλαμίνα 

προτίθενται να λάβουν; 

2. Ποιες πρωτοβουλίες θα αναλάβουν ώστε να ανακουφιστούν οι συμπολίτες μας 

που καλούνται καθημερινά να κάνουν χρήση των φέρρυ και μάλιστα ακόμη και 

για αρκετές διαδρομές εντός μιας ημέρας; 

 

Η ερωτώσα βουλευτής 

 

Φωτεινή Μπακαδήμα 




